
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 24. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 473
Ministeren bedes redegøre for om, og i så fald hvordan, kommunerne er for-
pligtede til at anvende de 800 mio. kr. i Aftalen om kommunernes økonomi for
2018 på ældreområdet, som ministeren påstod på samrådet afholdt i Sund-
heds- og Ældreudvalget den 16. januar 2018 om normeringer på plejehjem-
mene, henset til at pengene i aftaleteksten alene er målrettet kernevelfærden
som sådan.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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